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Dr. Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Kérdések a Közbiztonsági Háló programról” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr . Forgács Imre igazságügyi és rendészeti miniszter Úr részére .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Örömmel értesültem arról, hogy 2010 . március 01 . és 2010. május 31 . között, a korábban már
szakaszosan végrehajtott Közbiztonsági Háló programot folyamatos végrehajtással elrendelte .
Erre nyilvánvalóan nagy szükség van, hiszen a közbiztonság javítása, a rendőrök közterületi
jelenléte, láthatósága, reagáló képességének növelése rendkívül fontos .

Örömmel vettem tudomásul azt is, hogy a rendőri létszám növelését a közterületen úgy oldottá k
meg, hogy szabadidős rendőrök részére anyagi ellentételezés ű túlórát rendeltek el, így valóban
ugyanazon időszakban több rendőr lát el szolgálatot .

Kérdezem Miniszter Úrtól :

1. A három hónap időtartam során felmerülő többletköltséget milyen forrásból fedezik illetve a
rendőrség 2010. évi költségvetésének összeállításánál tervezték-e az ezzel járó jelent ős
többletköltséget?

2. A rendőrség részére 2010 . évben biztosított összegbő l, amennyiben kifizetésre kerülnek a
Közbiztonsági Háló program keretein belül elrendelt túlórák, marad-e elegend ő pénzügyi
fedezet az év hátralévő részében előre tervezhető feladatok finanszírozására, valamin t
marad-e elegendő tartalék az esetlegesen felmerülő váratlan feladatok végrehajtására ?

3. Kérem tájékoztasson arra vonatkozóan is, hogy a különféle statisztikai adatok kimutatás a
alapján, Budapest területén történik a jogsértések közel 50 %-a, mi az oka annak, hogy a
2010 . április 01 .-én szolgálatukat megkezdő Rendészeti Szakközépiskolás hallgatók közül
csak 130 fő körüli kezdő rendőr kerül a Budapesti Rendőr-főkapitányság állományába ?
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4. Szakmai szempontból elfogadható-e, hogy a határőrség integrálódása után, egyes nyugati
megyékben jelentősen megnő tt az ott szolgálatot teljesítő rendőrök létszáma?

5. Mi az oka annak, hogy a Budapesti Rendőr-főkapitányság dologi jellegű kiadásaira
elő irányzott összeg jelentősen csökkent az elmúlt időszakhoz képest ?

6. A BRFK. részére előirányzott dologi kiadások elegendőek lesznek-e arra, hogy a technika i
eszközöket karbantartsák, fejlesszék?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2010 . március 16.

Dr. K1tper András
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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